

-
- | | | |
|---|---|--|
| <p>陳錦成
Chan, Kam-Shing
1953</p> | <ul style="list-style-type: none"> ■ 曾於香港理工學院(現理工大學)修讀：平面設計、立體設計、陶瓷、絲網版畫等不同高級文憑課程 ■ 香港版畫協會執委 ■ 香港美術家協會會員 ■ 1998 香港藝術發展局視藝增選委員 | <ul style="list-style-type: none"> ■ Received certificates for 2-dimensional and 3-dimensional design, ceramic arts and silkscreen printmaking from the Hong Kong Science and Engineering Institute (now Science and Engineering College) ■ Committee member of the Hong Kong Graphics Association ■ Member of the Hong Kong Artists Association ■ 1998 Committee member of the Hong Kong Bureau of Arts Development |
|---|---|--|
-
- | | | |
|---------------------------------------|--|---|
| <p>鍾大富
Chung, Tai-Fu
1956</p> | <ul style="list-style-type: none"> ■ 1988 第六屆韓國國際版畫雙年展優秀獎 ■ 1989 台灣第十屆全國版畫展版畫學會獎 ■ 1989 香港當代藝術雙年展版畫獎 ■ 1990 日本東京國立藝術大學藝術碩士 ■ 1993 日本町田國際版畫展銀獎 | <ul style="list-style-type: none"> ■ 1988 Superior Class Prize, The 6th Seoul International Print Biennial ■ 1989 The 10th National Printmaking Exhibition, Taiwan ■ 1989 Print-making Award, Contemporary Hong Kong Art Biennial Exhibition ■ 1990 MFA(Printmaking), Tokyo University of Fine Arts and Music, Japan ■ 1993 2nd Prize, International Print Exhibition, Japan |
|---------------------------------------|--|---|
-
- | | | |
|---------------------------------------|--|---|
| <p>夏碧泉
Ha, Bik-Chuen
1925</p> | <ul style="list-style-type: none"> ■ 1975 獲香港市政局藝術獎-版畫及雕塑 ■ 1991 獲香港藝術家聯盟版畫家年獎 ■ 現為香港現代水彩畫協會、香港視覺藝術協會、香港雕塑家協會會員及香港美術家協會理事 | <ul style="list-style-type: none"> ■ 1975 He was a double winner of the Urban Council Fine Art Award for sculpture and printmaking ■ 1991 He was named Printmaker of the Year by Hong Kong Artists Guild ■ He is a member of the Hong Kong Modern Art Society of Watercolours, Hong Kong Visual Arts Society, Hong Kong Sculptors Association and committee of Hong Kong Artists Association |
|---------------------------------------|--|---|

-
- 黃鉅雄 ■ 1992 第十二屆國際木版及木刻畫雙年
Wong, Kui-Huny BEN 展，捷克斯洛代克Banska Bystrica國
1958 家畫廊
- 1993 加拿大亞伯特大學視覺藝術碩士
- 1999 「第三屆埃及國際三年展」，於開羅
國立藝術中心展出，由埃及文化部
主辦
- 1999 「視覺輪廓：理念，形式，媒體」，英
國倫敦皇家藝術學院
- 1992 The XIIIth International Biennial of Woodcut & Wood-
engraving, State Gallery Banska Bystrica, Czecho-Slovakia;
- 1993 Master of Visual Arts, University of Alberta, Canada
- 1999 "The 3th Egyptian International Printmaking Triennial",
presented by the Ministry of Culture, Egypt, State Gallery of
Egypt;
- 1999 "Lines of Sight: Ideas, Forms, Materialities", Royal College
of Art, London, UK
-

- 劉國輝 ■ 1991-93 倫敦皇家美術學院美術碩士
Lau, Kwok-Fai ■ 1994 當代美術雙年展，香港美術館
1966 ■ 1995 美術獎得主展，香港美術館
■ 藝術家與設計者
- 1991-93 Royal College of Art, Lodon (MAF)
- 1994 Contemporary Art Biennial Exhibition,
Hong Kong Museum of Art
- 1995 Fine Arts Award Winners Exhibition, Hong
Kong Museum of Art
- Artist and Designer
-

- 劉淑芬 ■ 1979-1983 香港中文大學藝術系學士
Lau, Shuk-Fan ■ 1984 市政局藝術獎獲獎者作品展，香港
1960 藝術館
- 1991 榮獲第六屆國際微型藝術年展，平
面藝術優異獎
- 1992 香港版畫展，香港視覺藝術中心
- 1995 亞洲國際版畫展，台灣高雄市立中
正文化中心
- 1979-1983 Graduated with Bachelor's degree in literature from
Arts Department of Hong Kong Chinese University
- 1984 Work displayed in the Exhibition of City Government Arts
Awards Winners at Hong Kong Art Gallery
- 1991 Received Outstanding Award at the Sixth Annual International
Exhibition of Minimal Art (Plane Art)
- 1992 Work displayed in Hong Kong Prints Exhibition at Hong
Kong Visual Arts Center
- 1995 Work displayed in the Asian International Exhibition of Prints
at Chung-Cheng Cultural Center in Kaohsiung, Taiwan

-
- 廖少珍
Liu, Siu-Jane
1963
- 1982 美國伊利諾大學版畫藝術碩士
 - 1985 香港當代雙年展(版畫獎)
 - 1997 「生命系列」, 香港中文大學主辦, 「廖少珍石版畫」, 香港藝術中心主辦
 - 1998 當代香港石版畫, 香港視覺藝術中心
 - 1982 Graduated with Master's of Fine Arts (graphics) from University of Illinois, USA
 - 1985 Received award for printmaking at the Biennial Hong Kong Modern Arts Exhibition
 - 1997 Personal exhibit of "Life Series" sponsored by Hong Kong Chinese University; Liu Siu Jane Lithograph sponsored by Hong Kong Visual Arts Center
 - Works displayed in the Modern Hong Kong Lithograph Exhibition at Hong Kong Fine Arts Center

-
- 蘇沛權
Su, Pei-Chuan
1959
- 1982 國立臺灣師範大學美術系畢業
 - 1995 & 1996 個人版畫展(澳門地區)
 - 1997 中華民國第八屆國際版畫暨素描雙年展優選獎
 - 1982 Graduated from the Department of Fine Arts at National Taiwan Normal University, Taiwan
 - 1995 & 1996 Individual exhibits of prints in Macau Areas
 - 1997 Winner of the Eighth International Biennial Exhibition of Prints and Sketches, T.F.A.M. Taipei, Taiwan.

-
- 翁秀梅
Yung, Sau-Mui
1967
- 1995 獲美國新墨西哥大學羅望子塔瑪琳學院獎學金
 - 1996 美國新墨西哥大學羅望子塔瑪琳學院
 - 1997 香港藝術發展協會, 藝術安全研究
 - 香港版畫歷史研究者/香港職業教育機構兼職講師
 - 1995 Tamarind Institute Scholarship, Tamarind Institute, U. of New Mexico, USA
 - 1996 Tamarind Institute, University of New Mexico, USA
 - 1997 Research for the Study of Art Safety, Hong Kong Arts Development Council
 - Researcher of HK Printmaking History/Part-Time lecturer of HK Institute of Vocational Education

德福瑞克·達羅吉
Devrat Daroji
1944

- 1975 獲印度蝕刻版畫最高榮譽，拉立特卡拉學院之金牌獎
- 1975-76 英國倫敦查爾西藝術學院，以英國國會獎學金繼續版畫研究
- 1992-93 於新墨西哥大學羅望子（塔瑪琳）研究所參加專業版畫家訓練課程

- 1975 Highest Honor of Gold Medal in Etching, Lalit Kala Academy, Hyderabad(A.P.), India
- 1975-76 Chelsea School of Art, London, UK, Post-graduate studies in printmaking, with British Council Scholarship
- 1992-93 The Tamarind Institute, Albuguergue, New Mexico University, Professional Printers Training Program

卡拉爾·拉克斯馬·古德
Kalal Laxma Goud
1940

- 畢業於州立美術建築學院美術系，海德貝德聖保羅雙年展印度代表
- 英國布洛德福特版畫雙年展南印度版畫代表
- 海德貝德藝術社會金牌獎，A.P.拉力特卡拉學院金牌獎
- 目前任職於海德貝德大學美術系系主任

- Diploma in Drawing and Painting, Govt. College of Fine Arts & Architecture, Hyderabad.
- Indian Representation at Sao Paulo Biennial
- Curated the Southern Indian Print Representation in British Prints Biennial at Broadfort
- Gold Medal of Hyd. Art Society & Gold Medal A.P. Lalit kala Academy
- At present heading the Fine Arts Dept. of University of Hyderabad

K.S.維西瓦姆哈雷
K.S.Viswambhara
1940

- 畢業於維斯瓦哈地美術工藝音樂學校，善地奈瑞頓，印度，西班牙
- 曾受邀參加數個國際或國內的版畫展，如日本、波蘭、巴西、美國、埃及等地。
- 曾二度受美國之邀

- Graduated with diploma in fine arts & crafts/music from Viswabharati, Santiniretan, Westbengal, India
- Invitee-artist in several national & international exhibitions of prints of Japan, Poland, Brazil, U.S.A., Egypt etc.
- Invited as artist in residence U.S.A.(twice).